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Arbeidsgruppe:  Dokumentsenter 

 

 

Statusrapport fra arbeidsgruppen 03.05.17: 

1. Tidsplan/status milepæler: 

 Kartlegging av soppbefengt arkivmateriale – innen Q1 2017 (Hobøl utført) 

 Kartlegging av soppbefengt arkivmateriale – innen Q3 2017 (Askim igangsatt) 

 Sanering av soppbefengt arkivmateriale – innen Q3 2017  
Hobøl: Materialet er pakket og sikret. Avventer IKA Østfolds nye lokaler for 
saneringsarbeid.  
Askim avventer result fra IKA Østfold om kartlegging av soppbefengt materiale 

 Digitalisering av byggesaksarkivet Hobøl – innen Q1 2018 – Igangsatt og ferdigstilles 
01.09.2017 

 Rydding og ordning av eldre arkivmateriale – fortløpende avlevering til IKA Østfold 
fram til 2020 

 Arkivplan for Hobøl – ferdigstilles 31.12.2017 

 Flytting av arkivmateriale Askim (fra Torggata til Helsehuset) – innen 2018 Hobøl 
flytter sitt arkivmateriale til Askim i løpet av 2019 
Kartlegging av behov for Hobøl, Eidsberg og Spydeberg innen 31.12.2018 

 Samordne rutiner, maler og skriveregler – gjøres fortløpende.  
Ferdigstilles samtidig med oppbyging av ny sak/arkiv-base i 2019 

 Bestille ny base hos ACOS Q1 2018 

 Bygge opp ny felles database – i løpet av 2019 

 Internkontroll (arkivplan for ny kommune) – i løpet av 2019  
Sees i sammeheng med ny arkivbase 

 Ny arkivbase (Fokus websak) for den nye kommunen må være klar til bruk 1. mars 
2019 (egen tidsplan) – Gjøres i samarbeid med ACOS 
  - kommunenes oppsett, maler m.m overleveres ACOS 31.12.18 
  - nedsette «høringsgrupper» innen ulike fag på maler og tekstmaler 
  - historiske baser fra de tidligere kommunene med tilgang for alle 

 Samlokalisering – i løpet av Q4 2019 
 

2. Samlokalisering av arkivene: 
 
Tilbakemelding fra avd.leder Service, teknikk og eiendom i Askim kommune, Jannicke 
Eriksen: 
Det finnes p.t. ikke noen ledige arealer som kan benyttes til ytterlige arkivlokaler. Det er heller 
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ingen arealer i den tekniske etasjen  under kjeller som egner seg. Rommene  er for små og det 
er dessuten ikke heis ned hit. 
 
Det betyr at det må finnes andre lokaler enn Helsehuset til det arkivmaterialet som ikke kan 
avleveres til IKA Østfold. Det er i skrivende stund ikke mulig å angi hvor stort lokale det er 
behov for, da en ikkevet hvor mye materiale som kan avleveres til IKA Østfold innen 
samlokaliseringen i 2020. Det er antydet et tillegg på ca 800 hyllemeter fra Hobøl, Eidsberg 
og Spydeberg kommuner til Askim kommunes antall. Det antas at dette tallet vil minke frem 
mot 2020. Det vil likevel være behov for arkivlokaler til det materialet som enten er for ungt 
til å kunne avleveres eller slikt type matriell som må være igjen i kommunene, som f.eks 
verdipapirarkivet. 
 

3. Digitaliseringsprosjektet 6K: 
 
Hver kommune i prosjektet har kartlagt sine fagsystemer ift. NOARK-standard, lovverk, 
innhold mv. I tillegg er det igangsatt en kartlegging av avtalene som er gjort mellom 
kommunene og IKS`er og i vertskommunesamarbeid ift arkivplikt, journalføring, bevaring og 
avlevering av dokumentasjonen. 
Prosjektet har fått en utfordring ved at prosjektleder har sagt opp sin stilling i Eidsberg 
kommune og fratrer 1. august. Kommunene i prosjektet samles medio mai for å finne en 
løsning for den videre fremdriften.  
 

4. Harmonisering av prosesser og rutiner: 
 
Det forventes noe gevinstrealisering i forbindelse med digitalisering. Gruppa melder inn 
behov til IKT-gruppa og kobles til IKOMM.  
- Det er sterkt behov for oppgradering til ny versjon av Fokus websak.  
  Versjonen inneholder feilrettinger og nye moduler som vil effektivisere  
  dokumentsenteret enda mer.  
- Det er også ønskelig å ta i bruk KS SvarInn så snart dette er mulig. 
- Askim og Hobøl kommuner har lang tradisjon for å samarbeide på fagfeltet.  
  Arbeidsprosesser, rutiner og lokale regler samordnes til enhver tid. Dette vil 
  gi en stor gevinst ved samlokalisering, da vi allerede er like på de fleste  
  områdene. Utarbeidelse av felles rutiner, maler, skriveregler mv. gjøres i  
  sammenheng med oppbygging av ny felles arkivbase. 
- Gruppa ønsker å se på muligheten for hospitering hos hverandre, og  
  kommer tilbake med en plan på dette etter at endelig vedtak om antall 
  kommuner foreligger. 
 

5. Samlokalisering: 
 
Samlokalisering er i utgangspunktet ikke noe problem å gjøre allerede nå, men ikke 
hensiktsmessig ift ordning og rydding i eldre arkiver, oppfølging av saksbehandlere og 
nærhet til administrasjonen. Det vil også skape en rekke utfordringer ift pålogging av brukere 
i to (4) databaser, omadressering av fysisk post, journalføring av helse-dokumentasjon, 
ivaretakelse av oppgavene på servicetorget i Hobøl m.m.  
Samlokalisering er drøftet med servicetorg-gruppa 16.03.17 og konklusjonen er at det ikke er 
mulig å utfører oppgaver for dokumentsenteret på servicetorget og motsatt. 
Fremtidig organisering mellom politisk sekretariat og dokumentsenter sees på til høsten. 
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6. Budsjett: 
 
Før samlokalisering 2020: 
Beløp anslås til ca 1,5 mill. Dette fordeles omtrent slik: 
 

 Muggsoppsanering – begge kommuner: 1 mill 

 Diverse rekvisita for ordning av arkivene – begge kommuner : 0,4 mill 

 Kompetanseheving – begge kommuner: 0,1 mill 
 

Ved samlokalisering 2020: 

 Opprettelse av ny arkivbase: uvisst 

 Stempler og blekkputer: ca 50 000,- 

 IT-utstyr med lisenser: ca 100 000,-  
- PixEdit 
- K-koder (elektronisk og håndbøker) 
- Skanner-utsyr 

 Kontorrekvisita ca 30 000,- 
 
Listen er ikke uttømmende og det tas høyde for at inventar er overordnet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mai 2017 
 

 

 

 

 


